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Samenstelling van de MR 
De MR is het schooljaar van 2022-2023 gestart met de volgende bezetting.  
Personeelsgeleding: Arlette Verweij, Daniëlle Tromp en Suzanne Berkenbosch.    
Oudergeleding: Hanna Klarenbeek, Julia Kool, Thijs Gaanderse. 
 
 
Behandelde onderwerpen 
De volgende onderwerpen zijn besproken in de MR. Deze onderwerpen zijn in één of meerdere MR-
vergaderingen aan bod gekomen. 

● Jaarplanning 

● Jaarverslag 2021-2022 

● Werkdrukmiddelen werkverdelingsplan 

● TSO 

● Herinrichting schoolplein 

● Leerlingenraad 

● Zichtbaarheid MR 

● IB-er uitnodigen voor Levelwerk 

● Begroting OR 

● Instemming gelden ouderbijdragen 

● Gezonde voeding  

● Burgerschapsonderwijs 

● Algemene ouderavond 

● Begroting 2023-2024 

● Uitgangspunten Schoolplan 2024-2028 

● Cito-uitslagen 

● Formatieplan 2023-2024 

● Vakantierooster en studiedagen 2023-2024 

● Tim Koldenhof 

● Communicatie 

● Visie groep 3 t/m 8 

● Statuten Leerplein055 en MR 
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Een korte samenvatting wat er in de MR is besproken: 
In schooljaar 2022-2023 heeft de MR belangrijke onderwerpen mogen bespreken. Hieronder staat dit 
beknopt beschreven per vergadering. 
 
 
September 
Vanaf de eerste MR vergadering is een splitsing gemaakt tussen een gedeelte 
zonder en een gedeelte met directeur. In de eerste MR- vergadering is de opstart 
van het schooljaar besproken. De Parkenschool heeft subsidie aangevraagd op 
rekenondersteuning voor basisvaardigheden.  Er is een nieuwe rekenmethode, 
waarbij een externe specialist groep 5 en 6 ondersteunt. In het schooljaarplan 
wordt een deel van de NPO- gelden gereserveerd voor leesboeken in de klas. 
De vorige begroting is sluitend en de nieuwe begroting voor 2022-2023 is 
goedgekeurd.  
Vanuit Leerplein055 is een jaarverslag van De Parkenschool gewenst, om het 
vervolgens op de website te kunnen plaatsen. De MR vraagt zich af hoe TSO 
verloopt en het vrijdagmiddag-onderwijs in de onderbouw. Daarnaast wil de MR 
dit schooljaar aandacht voor ouderparticipatie en kunst & cultuur.  
 
 
November 
In de tweede MR vergadering schoof de nieuwe IB-er aan ter kennismaking, Hierbij licht zij haar werk toe, 
zal kanjertraining een boost zal krijgen en gaat de school meer samenhang zoeken in levelwerk.  Er is een 
peiling geweest en hieruit is een meerwaarde bevonden over groep 9. Voor meer zichtbaarheid van de IB-
er naar de ouders zullen haar taken onder de aandacht worden gebracht via een nieuwsbrief. De volgende 
punten zijn besproken: stappenplan afwezige leerkracht, het afbouwen van de OR. Hiervoor moet een 
nieuwe manier van innen van de vrijwillige ouderbijdrage worden gevonden, en een kritische blik op de 
begroting: waarvoor een kascommissie wordt opgericht, bestaande uit leden van MR, OR en directie. Voor 
de besteding van gelden uit de reservepot is besloten om een ideeën-bus te plaatsen tijdens een 
ouderavond.  In verband met de tijd worden de thema’s Beleid op voeding en traktaties en Cultuuronderwijs 
doorgeschoven naar de volgende vergadering. Intern is het onderwerp dat statuten ontbreken en dat MR-
leden dit gaan oppakken. Daarnaast is er behoefte aan meer ouderparticipatie voor activiteiten op school.  
 
December 
Binnen Leerplein055 gaat het schooljaarplan veranderen: alles gaat nu van schooljaren naar kalender- 
jaren. Voor vier jaar komt er een schoolplan en daarop gebaseerd volgt dan een jaarplan.  

Andere onderwerpen die zijn besproken: een geplande ouderbijeenkomst waarin 
leerkrachten workshops geven en MR en OR aan het woord komen qua 
zichtbaarheid en ouderbetrokkenheid. Het mailadres van de MR zal om deze 
reden ook in de Parkenpost worden opgenomen.  
De directie werkt aan een voedings- en traktatiebeleid. Ook wordt er vanuit 
voeding door OG gezocht naar een traktatiefolder die voorheen werd gebruikt.  
Daarnaast komt het vernieuwde schoolplein aan de orde. Een aantal zaken lopen 
nog niet soepel, waaronder de te krappe fietsenstalling. Hier zal opnieuw naar 
worden gekeken. Tot slot richt de school zich dit jaar op brede ontwikkeling in 
cultuuronderwijs: zij heeft voor Tim Koldenhof en het Cultuurprogramma gekozen 
en er vinden uitjes rondom IPC thema’s plaats. 

 
Tijdens het MR- gedeelte zonder de directeur is besloten om de volgende 
vergadering de MR-statuten af te ronden.  
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Februari 
In de vierde MR vergadering wordt meegedeeld dat een nieuw luchtzuiveringssysteem zal worden 

geïnstalleerd in alle lokalen in juni/ juli. Vanuit de Leerlingenraad komt de wens voor een extra speeltoestel 

naar voren. Het schoolplein krijgt een aanpassing in verharding en beplanting, 

HVO-GVO onderwijs stopt na dit schooljaar, omdat Burgerschapsonderwijs op 

de agenda voor alle groepen staat. Ook wordt er gesproken over een 

eventuele verandering van de samenstelling van kleutergroepen. De MR heeft 

akkoord gegeven aan de OR om opheffing. De route waarop de OR geld 

overmaakt naar school is bekend en de MR stemt in met het ophalen van de 

(vrijwillige) ouderbijdrage via incassomachtigingen. Ook wordt de output 

vanuit de ouderavond voor besteding besproken. Andere onderwerpen die 

worden besproken zijn: opstellen van een werkgroep van ouders over 

gezonde voeding, het vakantierooster 2023-2024 en het werkverdelingsplan. 

In het interne MR deel is besproken dat reglementen vanuit Leerplein055 

kunnen worden overgenomen en worden de MR statuten zo spoedig mogelijk 

opgesteld.  

 

Maart 

Voor de vijfde MR-vergadering is de agenda voornamelijk gericht op het vakantierooster 2023-2024. 
Besloten is om vanuit de MR een gebundelde reactie te geven aan de directie over het vakantierooster en 
de studiedagen. Hiermee vervalt dus een fysieke bijeenkomst. Op het aangepaste instemmingsvoorstel 
voor het vakantierooster is een akkoord gegeven door de OG. Er is afgesproken dat de OR een passend 
afscheid krijgt en dat zowel AC, OR als MR gaan samenkomen om van drie twee commissies te maken. Er 
is via de nieuwsbrief een oproep geplaatst aan ouders om mee te denken over gezonde voeding.  
 
Mei 

In de zesde MR vergadering is het strategisch beleid versus het schoolplan besproken. Het formatieplan 

2023-2024 bevat nieuwe leerkrachten, het vakantierooster is definitief besloten en de Cito-toetsuitslagen 

waren heel goed. Bij het volgende live MR- overleg gaat de directie de betekenis van Lesniveau 1F/ 2F 

toelichten. In mei is er een enquête geweest onder alle ouders over de communicatie op de Parkenschool. 

Deze is door zeer veel ouders ingevuld, waardoor we een goed beeld hebben gekregen van de 

bevindingen. 

Met name Parro blijkt een geslaagd middel te zijn om te communiceren. Veel ouders zijn blij met deze 

overzichtelijke app en zouden graag zien dat er zoveel mogelijk informatie via deze weg bij hen komt. 

Daarom is er besloten dat vrijwel alle communicatie nu via Parro gaat. Dit vraagt wel van alle ouders een 

dagelijkse check in Parro. Hier zullen we aandacht aan besteden op de info-avonden aan de start van het 

schooljaar. 

Intern tijdens het MR-overleg wordt gemeld dat de voorzitter gaat stoppen en een leerkracht coaching gaat 

doen. Er wordt rond de herfstvakantie een aparte vacature breed uitgezet voor nieuwe MR-leden. Ook 

wordt de MR ingelicht dat er een oudergroepje is gevormd rondom gezonde voeding.   

 

Juni 

De zevende MR vergadering is doorgeschoven naar september, in verband met afwezigheid van MR-leden.  
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Het overleg met het bestuur en de achterban 

De overleggen van de MR zijn openbaar. Per vergadering wordt bepaald welke personen uitgenodigd 

moeten worden om onderwerpen nader toe te lichten.. In het schooljaar 2022-2023 is de directeur het 

eerste deel van de vergaderingen steeds aangeschoven om onderwerpen, zoals bijvoorbeeld het 

formatieplan, toe te lichten. Het laatste deel was de MR vergadering alleen met MR- leden.   

 

Hoewel de vergaderingen van de MR openbaar zijn, zijn er naast de IB-er geen anderen aangeschoven. 

 
Gevolgde scholing 

Een MR-lid heeft de cursus MR-start gevolgd, en een ander MR-lid heeft de cursus MR en de achterban 

gevolgd. 

 
Ondersteuning door derden 

N.v.t. 

 

Aandachtspunten MR voor schooljaar 2023-2024 

- Meer tijd nemen om vergaderingen voor te kunnen bereiden. 

- Meer agendapunten vanuit de MR aan de agenda toevoegen 

- Agendapunten vanuit vorige vergaderingen beter opnemen in volgende vergaderingen. 

- Met de hele MR de cursus Activiteitenplan volgen. 

 

Meer informatie gewenst? De MR-leden willen het graag toelichten. 

 

 


